
 

 
 
 
 
 
 

Ledersamling  
for 

 
Avfallsbransjen på Sørlandet 

 
Avfallsforum Sør har 38 medlemmer. Vi ønsker å samle lederne i disse 
bedriftene til dagsaktuelt faglig påfyll kombinert med sosialt samvær. 
 

 
 
 

14. og 15. november 2019  
 

Mandal Hotel 
  



Program – torsdag 14. november 
 
 
       Ordstyrer: Frode Rosland, sekretær Avfallsforum Sør 

Fra kl.1130 REGISTRERING 
 

  

1200 LUNSJ – MANDAL HOTELL 
 

  

1300 VELKOMMEN 
v/Heidi Bjørkehaugen Nilsen – Styreleder, Avfallsforum Sør 

  

1310 DIGITALISERING 
Alle snakker om økt digitalisering. Hvordan kan bransjen løse denne 
utfordringen? Med eksempler fra noen aktører innen vårt fagfelt vil vi prøve 
å belyse dette nærmere. 

  

1310 Digitaliseringsstrategi 
Avfall Sør har utarbeidet en digitaliseringsstrategi. Her presenteres en kort 
oppsummering av resultatene fra dette arbeidet og hvilke konsekvenser 
dette kan få. 

v/Trond A. Johansen, Avdelingsleder Avfall Sør 
Spørsmål - diskusjon 

  

1330 Digitalisering i Norsk Gjenvinning 
Norsk Gjenvinning har høyt fokus på økt digitalisering i egen bedrift. Her 
deles erfaringer og tanker om fremtiden. 

v/Paal Skoe, økonomisk direktør i Norsk Gjenvinning 
Spørsmål - diskusjon 

  

1350 Digitalisering i Stena Recycling 
Vi får høre eksempler på hva Stena gjør i innen digitalisering dag og hva de 
planlegger for fremtiden 

v/Arild Bjelland, Filialsjef/Branch Manager, Stena Recycling 
Spørsmål - diskusjon 

  

1410 Digitaliseringsformelen 
Hva står man ovenfor når man begir seg ut på digitalisering, og hva skal til 
for å lykkes 

v/Gisle Stavland, Egde Consulting? 
Spørsmål - diskusjon 

  

1440 Beinstrekk - ettermiddagskake 
  

1510 Et overordnet blikk på digitalisering og IT 
v/Leif Skiftenes Flak, professor, Institutt for informasjonssystemer, 
UiA 

Spørsmål - diskusjon 
  

1700 Fagprogram avsluttes 
 

  

1730 KUNNSKAPSSTAFETT MED PUB BESØK 
 

  

2000 MIDDAG PÅ HOTELLET 
 

  



 

Program – fredag 15. november 
 
 

0800 FROKOST 
 

  

0900 ER SIRKULÆR ØKONOMI MER ENN Å SORTERE PLAST? 
KS Bedrift deltar i arbeidet når regjeringen lager ny strategi for sirkulær 
økonomi. Hva betyr strategien for avfallsbransjen på Sørlandet?  
Nye muligheter dukker opp når stadig flere samfunnsaktører slenger seg på 
den sirkulære fremtiden. 

v/Marianne Haugland, KS Bedrift 
 

Spørsmål - diskusjon 
  

0930 SENTRALSORTERING KONTRA KILDESORTERING 
Er det et motsetningsforhold mellom sentralsorteringsanlegg og 
kildesortering? Eller bør vi ha begge deler? I Stavanger-området har de 
både kildesortering og sentralsorteringsanlegg. 

v/Rudolf Meissner, fagansvarlig for renovasjon i IVAR 
 

Spørsmål - diskusjon 
  

1000 PAUSE MED UTSJEKK 
  

1030 AVSETNING AV PLASTEMBALLASJE 
Etter at Kina har stanset import av plastemballasje, har det vært vanskelig å 
få levert innsamlet plast i Europa. Hva er status i dag? 

v/Gunnar Moen, Kommunikasjonsrådgiver, Grønt Punkt Norge 
 

Spørsmål - diskusjon 
  

1050 BRUK AV TEKSTILER TIL ISOLASJON 
Firmaet SUCO har over tatt patent på å lage isolasjon av tekstilavfall. 

v/Ole Henrik Golf, daglig leder, Suco AS, Mandal 
 
Spørsmål - diskusjon 

  

1115 OPPSUMMERING FRA 2 REVISJONER 
Fylkesmannen i Agder har gjennomført 2 revisjoner, henholdsvis hos Avfall 
Sør og MAREN. Resultater og oppsummering fra disse revisjonene vil bli 
presentert. 

v/Ildiko Nordensvan, Fylkesmannen i Agder 
 

Spørsmål - diskusjon 
  

1200 LUNSJ 
  

1300 GOD TUR HJEM 
 


